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BRMG-KSiB-II.0012.24.2015 

 
PROTOKÓŁ NR 26–24/2015 

 

z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 14 grudnia 2015 roku, a rozpoczęło się o godz. 16.00, w sali nr 007 w 
Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan sześciu (6) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć osób (5), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecny: radny Jerzy Milewski. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 26 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 532. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 533. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia 
przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – 
druk nr 534. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – 
druk nr 536. 
Referuje: Skarbnik Miasta Gdańska 

 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 537.  
Referuje: Skarbnik Miasta Gdańska 
 
 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że wpłynęły do zaopiniowania przez 
Komisję projekty uchwał Rady Miasta Gdańska: 

• w sprawie zapewnienia na terenie Miasta Gdańska warunków do osiedlenia 
nieokreślonej imiennie rodzinie polskiego pochodzenia repatriowanej z 
Kazachstanu, lub innej republiki środkowo – azjatyckiej byłego ZSRR na czas 
nieokreślony – druk nr 548.                  
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Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 548 był omawiany jako pkt 3A w 
porządku posiedzenia.  
 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
 

• w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2015 – druk nr 538.          

 

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 538 był omawiany jako pkt 5A w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
 

• zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej 
oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 
543.                      

 

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 543 był omawiany jako pkt 5B w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
 

• Projekt uchwały RMG w sprawie przyjęcia dokumentu pn. ”Gdańsk Programy 
Operacyjne 2023” – druk nr 539. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby druk nr 539 był omawiany jako pkt 5C w 
porządku posiedzenia.  

 

Głosowanie: 
4 za - jednogłośnie 
 
Wpłynęły również Autopoprawki do druków nr 536 i 537 czyli do zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie miasta Gdańska na rok 
2015.  
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia wraz ze zmianami. 
 

Głosowanie: 
4 za – jednogłośnie 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku – druk nr 532. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.532.2015). 
 
Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej, w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 532. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Jana Michalskiego – Przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 532. 
(Opinia nr 26-24/111-97/2015).  

 
PUNKT – 2 

 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 533. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.533.2015). 
 

Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej, w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 533. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Jana Michalskiego – Przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 533. 
(Opinia nr 26-24/112-98/2015).  
 

PUNKT – 3 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 534. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.534.2015). 
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Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej, w imieniu 
wnioskodawcy, przedstawił projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie przystąpiono do dyskusji. Zapytał: Plan 
zagospodarowania przestrzennego w tej chwili jest w toku? Było przystąpienie do 
tego planu?  
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Nie. Dla budynków Lastadia 2 i 41 jest obowiązujący plan. Ta zmiana planu dotyczy 
tak zwanego prawo skrętu w ulicę Podwale Przedmiejskie po to, żeby poprawić tam 
warunki komunikacyjne, a także został objęty zmianą planu obszar Targu 
Maślanego, ale dla samych terenów, na których są budynki dla nich jest 
obowiązujący plan.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania?  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Czy znana jest liczba miejsc parkingowych, które mają powstać na tym obszarze?   
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Ponieważ miasto zgodziło się przekazać nam działkę niezabudowaną, która jest 
działką, na której było boisko szkolne, my wykorzystamy ten teren dla 
zorganizowania parkingu zarówno dla bursy jak i dla szkoły, ponieważ bursa sama 
nie ma wystarczającego terenu na zorganizowanie tam. Dla potrzeb bursy i szkoły z 
planu miejscowego wynika ok. 100 miejsc parkingowych dla pracowników oraz 
klientów. Ten plan miejscowy tam ogranicza ilość miejsc. Nie mówię o minimum, 
mówię o maksymalnej ilości miejsc parkingowych, niemniej to mówi tylko o tych 
potrzebach wynikających z tych obydwu budynków, które będą budynkami 
biurowymi, natomiast tam będzie możliwość zorganizowania na tej działce 
większej ilości miejsc parkingowych, żeby troszeczkę rozładować ten tłok, który 
tam powstał. Te uliczki i chodniki są obstawione przez samochody od mieszkańców 
i zapewne od osób niedaleko tam pracujących. Plan miejscowy dopuszcza 
utworzenie parkingu naziemnego. Również wiem, że miasto przez wiele lat starało 
się, ogłaszało konkurs, szukało partnera, żeby właśnie na tej działce, którą 
nazywam boiskową pobudować parking kubaturowy na ponad 400 miejsc 
parkingowych. Oczywiście przekazanie nam tego nie zamyka wcale drogi do 
wybudowania w przyszłości takiego parkingu kubaturowego. Także myślę, że 
możliwe, że w planach spółki po zakończeniu tych dwóch inwestycji można będzie 
pomyśleć o tym, żeby na przykład stworzyć tam parking kubaturowy na potrzeby 
zarówno obydwóch budynków jak i dla przyjezdnych czy też mieszkańców, czy też 
zainteresowanych. Bardzo się tym interesuje i chodzi koło tego właściciel działki, 
na której zakończono badania geologiczne. Ona jest własnością Polnordu. 
Kontaktowały się ze mną dwie osoby, pani z Polnordu i myślę, że przyszły kupiec 
tej działki. Tam warunkiem wybudowania budynku mieszkalnego na tym obszarze 
jest posiadanie miejsc parkingowych. Ta działka jest za mała na to, żeby móc 
spełnić te wszystkie wymagania z planu, stąd bardzo są zainteresowani gdyby 
również na ich potrzeby, gdyby plany inwestycyjne Gdańskich Melioracji 
uwzględniały również możliwość umieszczenia czy wybudowania większej ilości 
miejsc parkingowych. Konkludując nie jest wykluczone, że w przyszłości na tym 



5 
 

miejscu może powstać parking kubaturowy np. w jakimś konkursie z wyborem 
partnera, który wniesie środki, a Gdańskie Melioracje będą mogły użyczyć teren na 
powstanie takiego parkingu kubaturowego, które kiedyś planowało miasto.   
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Jeżeli nie chodzi o przyszłość tylko o teraźniejszość to zakładane jest 100 miejsc.  
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
100 jest wystarczające, żeby spełnić potrzeby bursy i szkoły.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
A jakie jest maksimum?  
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
To jest maksimum, które powinno być, bo plan mówi o maksimum, więc 
maksymalnie ok. 100 miejsc powinno być dla obydwóch tych budynków. Natomiast 
można więcej na tym terenie z uwagi na sam teren.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Chciałam zapytać, ponieważ sentymentalnie jestem z tym miejscem związana, tam 
się urodziłam. Zapytam, czy jest w planie odtworzenie tej fontanny przepięknej? 
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Na Kolegium Prezydenta narzuciło na Gdańskie Melioracje jakby też pokierowanie 
tym tematem, czyli zagospodarowanie Targu Maślanego. Ogłosiliśmy w październiku 
konkurs studencki zamknięty dla trzech uczelni Politechniki, Akademii Sztuk 
Pięknych i Sopockiej Szkoły Wyższej taki konkurs studialny na koncepcję 
zagospodarowania Targu Maślanego. Wcześniej poprosiliśmy o wytyczne 
wojewódzkiego i pomorskiego konserwatora zabytków. Także zapisy planu one są, 
powiedziałabym, przedstawiliśmy wymagania konserwatora i zapisy planu 
pozwalając jednakże na pewną też taką modyfikację tego. Otóż plan miejscowy nie 
mówi wcale, że ma tam powstać fontanna, tylko w planie jest napisane dominanta 
plastyczna. Więc patrząc na wymagania planu wcale nie musi być tam fontanna i 
wcale nie ma nigdzie planów odtworzenia takiej fontanny, ani też konserwator w 
swoich zaleceniach nie wymaga odtworzenia fontanny. Mówi o powstaniu tam, że 
dobrze, gdyby się tam znalazła fontanna, ale nie jako odtworzenie fontanny, czyli 
w zasadzie nie zakłada się odtwarzania fontanny, czyli rekonstrukcji fontanny.   
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Kilka lat temu była koncepcja, żeby ją odtworzyć.   
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Gdzie była ta koncepcja, bo ona ani nie wynika z planu miejscowego, ani z 
wytycznych konserwatora.   
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Brałam udział w takich spotkaniach, na których mówiło się właśnie o zachowaniu 
tego „kąta”, wnęki między bursą a szkołą. Jeżeli nie będzie… 
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Ja nie mówię, że nie będzie. Wytyczne konserwatora, które są umieszczone w 
regulaminie konkursu mówią o tym, że Pomorski, Wojewódzki Konserwator 
Zabytków życzyłby sobie, żeby w tym miejscu była fontanna nie mówiąc, że ma to 
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być rekonstrukcja fontanny. Ja mam taką intuicję, że konkursowicze pójdą w 
kierunku fontanny, tylko nie rekonstrukcji. Takie jest moje zdanie. Wyniki tego 
konkursu będą znane 1 kwietnia. Wtedy ogłosimy wyniki. One nie są oczywiście 
wiążące tylko mogą coś ciekawego pokazać.   
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Czy ten przepiękny drzewostan zostanie zachowany?  
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Właśnie zleciliśmy wykonanie takiej inwentaryzacji z oceną drzewostanu. 
Większość tych lip, które mają ok. 100 lat i dąb chyba 120-letni również, ponieważ 
przekazaliśmy konserwatorowi to opracowanie, w swoich zaleceniach Konserwator 
Pomorski wymienił drzewa, które powinny pozostać i dokładnie tak jak pani mówi 
one są wszystkie do zachowania.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ten prawoskręt. Kto jest inicjatorem tego, żeby wpisać coś takiego do planu? Czy 
to jest państwa jako inwestora czy Konserwator w momencie, kiedy musi być 
wyburzona dobudówka do budynku, i że taki zapadł pomysł, żeby tak było, czy to 
inicjatywa Biura Rozwoju Gdańska?    
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Nie. Z taką inicjatywą wystąpiły Gdańskie Melioracje do miasta, natomiast potem 
tor był taki, że miasto, Wydział Architektury pozytywnie to zaopiniował i zostało to 
przekazane do Biura Rozwoju Gdańska.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dlaczego się państwo domagacie tego prawoskrętu?  
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Czy my się go domagamy? My wnioskujemy o poprawienie komunikacji w tym 
rejonie. W tej chwili, żeby dojechać do obydwóch tych budynków, które będą 
budynkami biurowymi, w których będą instytucje samorządowe jest dosyć ten 
dojazd skomplikowany. Te uliczki są wąskie, nieprzejezdne. Tam myślę, że w 
pewien sposób udrożni to dojazd. Natomiast w przyszłości jeżeli uda się 
zrealizować ten parking kubaturowy to myślę, że brak prawoskrętu był jedną z 
przyczyn dlaczego ten parking nie powstał.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Pytam dlatego, że w myśl wszystkich koncepcji także takiej uzgodnionej w ZDiZ to 
Podwale na tym odcinku ma zostać zawężone, a państwo proponują poszerzenie o 
prawoskręt, gdzie nie występuje żaden prawoskręt od Komendy do Łąkowej.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Tam dopiero za stacją jest prawoskręt.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To jest jeden pas zabrany, a nie jest dobudowany prawoskręt.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Na Łąkową jest dobudowany. 
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
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Wcale nie jest powiedziane, że żeby wykonać tam prawoskręt potrzebna jest aż 
cała działka, na której obecnie znajduje się ten były budynek mieszkalny. Te dwie 
sprawy nie do końca są ze sobą związane. To znaczy powodem, dla którego 
występowaliśmy o możliwość rozebrania budynku mieszkalnego to wcale nie jest 
powodem prawoskręt. Te dwie sprawy są od siebie kompletnie niezależne.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tylko tam jest fundament, kwestie konstrukcyjne.  
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Chodzi o to, że ten budynek mieszkalny, w którym było 8 mieszkań wykupionych, 
prywatnych, mieszkańcy byli aktem notarialnym zobowiązani do partycypowania w 
kosztach ewentualnych remontów tego budynku. Te budynki są powiązane 
konstrukcyjnie w ten sposób, że one mają wspólną jedną ścianę. To nie są dwa 
niezależne budynki, które można remontować oddzielnie. W sytuacji kiedy 
przystąpilibyśmy do przebudowy, do remontu budynku gimnazjum automatycznie 
musiałaby nastąpić przebudowa i remont budynku mieszkalnego. Odbyło się w 
styczniu 2015 roku spotkanie z udziałem miasta i mieszkańców tego budynku. To 
były przeważnie starsze osoby, które były przerażone tymi kosztami. Wzmacnianie 
fundamentów, które sięgały 3 do 6 mln było w ogóle poza zasięgiem tych osób. 
Natomiast miasto nie może dokonywać inwestowania w prywatny budynek.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Zdaję sobie całkowicie sprawę z tego co pani mówi. Też śledziłem tą sprawę. 
Natomiast chodzi mi o coś innego. Chodzi mi o to, że w referacie pana Kitlińskiego 
jest przygotowany dokument dotyczący zawężenia Podwala, stworzenia tam drogi 
rowerowej. Są wszystkie opinie konieczne do wykonania, a tu nagle się pojawia 
koncepcja, żeby w tym jednym miejscu zrobić prawoskręt na działce, czyli nie na 
zasadzie takiej, że na pasie, który zostanie zabrany, tylko na dobudowanie pasa. O 
to mi chodzi.    
 

Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Nie. To jest błędna informacja. W tym miejscu pas drogowy ma dosyć szeroki 
chodnik, bo on ma kilka metrów. Możliwe, że ten prawoskręt zostanie, nie jestem 
drogowcem, ale możliwe, że wystarczy chodnik, część tego chodnika będzie użyta 
pod prawoskręt. Mowa jest o wykonaniu prawoskrętu, czyli dostępu z Podwala 
Przedmiejskiego w ulicę Lastadia. Nie jest powiedziane, że ma to się odbyć 
kosztem działki budowlanej. Prawoskręt można wykonać przy zawężeniu drogi i od 
środka, od osi jezdni a niekoniecznie z brzegu jezdni. To wcale nie mówimy tutaj o 
poszerzaniu pasa Podwala Przedmiejskiego. Mówimy o samym technicznym 
wykonaniu, o możliwości wjazdu.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jak najbardziej polepszenie dostępności polegającej na tym, żeby wprowadzić tam 
skrzyżowania w osi Podwala to też bardzo rozwiąże sytuację, bo rzeczywiście 
dojazd w tej chwili do tych terenów jest taki, że żeby przejechać z jednej na drugą 
stronę to trzeba jeździć naokoło. Jeżeli się wprowadzi poprzeczne skrzyżowania to 
oczywiście dużo bardziej poprawiłoby to sytuację. Natomiast jeżeli jest tak jak 
pani mówi, czyli raczej, że byłby to prawoskręt kosztem zawężenia to jak 
najbardziej. Natomiast jeżeli dobrze pamiętam to informacje się pojawiły na 
zasadzie takiej, że dotyczy to działki.   
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Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
To nie dlatego była propozycja wyburzenia. Powiem więcej. Ze wszystkich 
doświadczeń i z tego co mnie uczono, im większy ruch, im bardziej przelotowa jest 
trasa, tym mniej jest skrzyżowań, ponieważ one spowalniają ruch. Natomiast w 
sytuacji, kiedy rozpatrujemy jakby spowolnienie i zawężenie Podwala 
Przedmiejskiego to jak najbardziej wskazane, logiczne jest właśnie wykonywanie 
takich połączeń poprzecznych. Także wydaje mi się, że bardzo w ideę się wpisuje 
planów miasta. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dobrze. Panie Prezydencie chce pan coś dodać?  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Wpisuje się, natomiast nie jestem przekonany czy akurat w tym miejscu 
skrzyżowanie się wpisuje, dlatego że już wiemy, że w Łąkowej będziemy budowali 
skrzyżowanie w poziomie.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
W Chmielną też?  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
W Chmielną też, a to jest pośrodku pomiędzy jednym a drugim. Dzisiaj ZDiZ buduje 
cały plan ruchu dla w ogóle dla Wyspy Spichrzów całej, nie tylko północnego cypla, 
ale całej. Bardzo dużo pulmu jest czy innej powierzchni użytkowej do 
wybudowania i do tego trzeba podejść kompleksowo niż tylko zawężenie do 
skrzyżowania.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Plus Brama Nizinna.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Brama Nizinna, nikt nie twierdzi, że tam ruch będzie się toczył wiecznie, tylko na 
razie się toczy, a będzie się toczył zupełnie inaczej. Jestem przekonany, że w 
przeciągu kilku miesięcy będziemy musieli dostać wręcz ostateczne wytyczne z 
ZDiZ co do poprowadzenia ruchu, nawet patrząc tylko na nasz program PPP, który 
realizujemy na cyplu północnym Wyspy. Kolejne inwestycje też ruszają, więc 
zakładając, że nic się wielkiego nie stanie, a inwestorzy z Polski nie odpłyną to 
będą się dalej tam budowy toczyły, a jak będą się toczyły to potrzebują 
rozsądnego, a niekoniecznie mega dynamicznego skomunikowania.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Dokończę sprawę tego narożnego domu. On po prostu się odchyla od budynku, więc 
rozbiórka jego jest konieczna. Natomiast jeżeli chodzi o brak prawoskrętu, który by 
te samochody wpuścił, które będą jechały do tych dwóch budynków, to będzie 
jednak duże zapotrzebowanie, żeby gdzieś stanąć, albo te budynki wygenerują tyle 
samochodów, że to może być problem i teraz dostanie się do nich poprzez ulicę 
Toruńską, przez Lastadię jest praktycznie niemożliwy. Po drugie tam stoi budynek, 
zresztą mój rodzinny dom, który nie wytrzyma takiego ruchu, bo nie jest już …  
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Pani Renata Wiśniowska – Gdańskie Melioracje Sp. z o.o.  
Tam aż szkoda te samochody przepuszczać.    
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Tam samochody stoją na lewo i na prawo, ona jest za wąska. Ten prawoskręt 
wydaje mi się konieczny.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Założenie pierwotne było, że prawoskręt musi być i musi być skomunikowany z 
głównym ciągiem, bo w przeciwnym wypadku lokowanie tam jeszcze usług z 
obszaru publicznego to się zaczyna kłócić z sensem jakimkolwiek. Chcemy raczej 
klientom ułatwić sposób korzystania z usług publicznych, a nie utrudniać.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Ja tam całe życie mieszkam, teraz zaraz obok, na Żabim Kruku, to znam mniej 
więcej ten przepływ i bez prawoskrętu nie da rady, a ten budynek narożny trzeba 
rozebrać i przez Lastadię wąską, na dodatek dwa budynki, które już prawię się 
rozlatują, więc po takim ruchu by się w ogóle rozleciały.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Myślę, że po szczęśliwym ukończeniu tunelu też troszeczkę ruch w obrębie Podwala 
się ograniczy.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Też tak zakładamy. Ruch ciężarowy.   
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Wnosimy cztery działki i ten aport jest wyceniony prawie 29 mln. Ile dzisiaj 
wartość naszego udziału w spółce wynosi?   
 

Pan Jan Michalski – Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Kapitał zakładowy w tej chwili wynosi nieco ponad 5 mln zł, czyli po wniesieniu 
tych czterech nieruchomości o wartości 29 mln zł ten kapitał będzie wynosił 34 mln 
zł. Znacząco wzrośnie. Wzrośnie jeszcze bardziej po rewitalizacji oczywiście. To 
będzie kolejne kilkanaście milionów zlotych.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Ale wzrosną też koszty. Każde aktywo niesie ze sobą koszty.    
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby coś dodać? 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 534. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Pana Jana Michalskiego – Przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 
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głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 534. 
(Opinia nr 26-24/113-99/2015).  
 

PUNKT – 3A 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zapewnienia na 
terenie Miasta Gdańska warunków do osiedlenia nieokreślonej imiennie rodzinie 
polskiego pochodzenia repatriowanej z Kazachstanu, lub innej republiki 
środkowo – azjatyckiej byłego ZSRR na czas nieokreślony – druk nr 548.                  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.548.2015). 
 

Pani Teresa Kleger – Rudomino – Dyrektor Wydziału Spraw Obywatelskich, w 
imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 548. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Kleger – Rudomino – Dyrektor Wydziału 
Spraw Obywatelskich, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 548. 
(Opinia nr 26-24/114-100/2015).  
 

PUNKT – 4 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – 
druk nr 536 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.536.2015). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska, w imieniu wnioskodawcy, 
przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie powiedział: Reasumując mamy już opinię Komisji 
odnośnie budżetu 2016 r. i WPF nowego, które w środę przyjęliśmy. Do nich też 
zostały przysłane dwie autopoprawki. Już tego opiniować nie będziemy. Pani powie 
nam ewentualnie na sesji czego dotyczą autopoprawki. Mamy wprowadzone jeszcze 
na dzisiejszym posiedzeniu zmiany w budżecie roku 2015 i starego WPF-u i do tego 
także wpłynęły Autopoprawki.   
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak.  
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne 
zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 536 wraz z 
Autopoprawką. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 536 + Autopoprawka. (Opinia nr 26-24/115-101/2015).  
 

PUNKT – 5 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – 
druk nr 537 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.537.2015). 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska, w imieniu wnioskodawcy, 
przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam się zapytać o Zarząd Dróg i Zieleni, ale to jest tylko przeniesienie.   
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak. To jest przeniesienie między działami. 
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 537 wraz z Autopoprawką. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 
1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 537 + Autopoprawka. (Opinia nr 26-24/116-102/2015).  

 
PUNKT – 5A 

 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015 – druk nr 
538.          
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.538.2015). 
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Straż pożarna na Jasieniu. Tam mamy problem techniczny.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Inwestorem jesteśmy my czy my pomoc finansową dajemy?  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie. To są nasze inwestycje realizowane przez miasto, przez DRMG.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Kiedy będzie otwarcie tej straży pożarnej na Jasieniu? Bo ten budynek generalnie 
wygląda, że już jest…  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Już jest, ale jest problem z odwodnieniem terenu. 
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Przewidziane jest na koniec stycznia.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Przewidziane jest na koniec stycznia, a wydatki musimy rozliczyć do końca lutego. 
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Jest napisane termin realizacji 29 lutego.   
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Tak musimy rozliczyć niewygas i zakładamy, że w tym czasie nastąpi…  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Straż pożarna nie jest naszym zadaniem tylko powiatu.  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jest to dotacja z budżetu państwa, ale też dofinansowanie nasze. Z budżetu 
państwa zostało rozliczone, bo te środki inaczej podlegałyby zwrotowi, byłby 
problem, żeby budżet państwa znowu nam te środki przekazał, dlatego zrobiliśmy 
w ten sposób, że straż pożarna, a konkretnie DRMG rozliczyło tę cześć budżetu 
państwa, natomiast my nasze wspomożenie zgodziliśmy się rozliczyć w roku 
następnym.  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Tak. Natomiast tam jest problem odwodnienia. Weszliśmy w skarpę. Tam płynie 
woda. Niestety tam są dosyć wysokie wody. To jest wysoko nad poziomem morza, 
ale tam mamy też wysoki poziom wód gruntowych. To nas opóźniło. Musieliśmy 
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zastosować rozwiązanie, mur oporowy, specjalny drenaż. To była zmiana 
techniczna po prostu i to wymagało przeprojektowania i to wydłużyło nam termin.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tam zaraz obok ma wejść Nowa Bulońska. 
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Poniżej Seata, powyżej strażnicy.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Tam nie będzie problemów z odwodnieniem?  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Nie. Problem mieliśmy kawałek dalej, jak w skarpie byliśmy. Zresztą cała Armii 
Krajowej ma ten sam problem.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam jeszcze zapytać o Kuźnię, bo tak czasem się składa, że Komisje się 
nakładają i dzisiaj też nie może być w pełnym składzie. Przed chwilą Komisja 
Zrównoważonego Rozwoju przyjęła taki wniosek, żeby miasto przejęło Kuźnię, bo 
rozumiem, że ona jest we władaniu NOT-u. Teraz widzę, że my tam jeszcze 
modernizujemy.    
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Kuźnia jest we władaniu fundacji. To nie ta Kuźnia.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
My mówimy o Kuźni oruńskiej? A tam była mowa o Kuźni oliwskiej. Ale ta oliwska 
macie państwo wiedzę, bo tam Muzeum Techniki jest?  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
To jest Muzeum Techniki, które jest z centralą w Warszawie. To jest oddział, 
dlatego problemy wynikają z tego, że nie mają środków.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Czyli to co jest niewygasające to dotyczy Kuźni na Oruni?  
 

Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Tak.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
A czemu te dwa pozostałe zadania się przesuwają w czasie, ta realizacja się 
przesunęła w czasie, jeżeli chodzi o ten cmentarz i Kuźnię? 
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Kuźnia. Dopiero druga procedura dała nam wykonawcę, natomiast na cmentarzu 
projekt jest prawie skończony. Gdybyśmy nie utrzymali tego wydatku jako 
niewygas to wtedy mielibyśmy problem, z kontraktem, gdzie takiej kary nie mamy, 
żeby ją naliczyć. Musielibyśmy odtwarzać środki, albo iść do sądu. Za każdym 
razem z punktu widzenia dyscypliny finansowej musimy mieć zabezpieczone 
pieniądze na płatność końcową. Dzisiaj mają jakieś usterki do usuwania. Ogólnie 
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rzecz biorąc byli gotowi formalnie z wszystkim już na Święto Zmarłych. W tym roku 
otworzyli parking i inne elementy. Mamy swoje uwagi jeśli chodzi o m. in. 
odwodnienie terenu, zagospodarowanie. To przeciąga cały kontrakt.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Ale wszystko zmierza ku szczęśliwemu końcowi?  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Tak. Wykonawca się wywiązuje z ustaleń. Odebraliśmy od niego całość dzieła, 
natomiast kazaliśmy mu dokonać poprawek i je teraz fizycznie robi.   
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Nie zdążyłby w roku budżetowym?  
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Nie zdążyłby.  
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 538. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 538. (Opinia nr 26-24/117-
103/2015).  
 

PUNKT – 5B 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 543.                      
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.543.2015). 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska przedstawiła projekt 
uchwały. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 543. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Teresę Blacharską – Skarbnik Miasta Gdańska, 
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w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 543. (Opinia nr 26-24/118-
104/2015). 
 

PUNKT – 5C 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
dokumentu pn. ”Gdańsk Programy Operacyjne 2023” – druk nr 539.              
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
17 grudnia 2015 r. - BRMG-S.0006.539.2015). 
 

Pani Katarzyna Drozd – Wiśniewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła projekt uchwały. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały. Powiedział: Nie ma drugiego takiego dokumentu, który byśmy 
tak przedyskutowali jak programy operacyjne.  
 

Pani Katarzyna Drozd – Wiśniewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej 
Dziękuję.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Właściwie od początku tej kadencji spotykamy się z panią dyrektor co jakiś czas. 
Też mieliśmy kilkanaście posiedzeń Komisji nad każdym programem, jak państwo 
pamiętacie w kwietniu. Należy życzyć, żeby wszystkie te zapisy się udało 
zrealizować. Temat został wyczerpany podczas poprzednich spotkań.   
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Tutaj wszyscy wspierają. Opozycja też.  
 

Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Doceniamy kompetencje pani.  
 

Radna Teresa Wasilewska – członek Komisji 
Mówi pani bardzo ładną polszczyzną.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Pani dyrektor zasłużyła na wszystkie pochwały za cały wkład pracy.  
 

Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały zawartego 
w druku nr 539. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Katarzynę Drozd – Wiśniewską – Zastępcę 
Dyrektora Wydziału Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 539. (Opinia nr 26-24/119-105/2015).  
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PUNKT – 3 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Otrzymaliśmy korespondencję, dzisiaj państwo ją widzieli, od pana Prezydenta w 
sprawie stawek za wodę. W związku z tym, że Rada Miasta nie zabrała w tej 
sprawie głosu… To informacyjnie. 
Druga sprawa. Prosiłbym o to, żeby przygotowywać do 10 stycznia propozycje 
tematów pracy. Chciałbym zrobić posiedzenie drugie w styczniu wyjazdowe w Ergo 
Arenie tak jak pani przewodnicząca prosiła.  
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Pan Prezydent też z nami pojedzie? Żeby wyjaśnić. Już parę razy poruszaliśmy 
tutaj temat kwestii zarządzania ta spółką. Nie jest panu temat obcy, bo wiele razy 
rozmawialiśmy w różnych konfiguracjach na ten temat i też wyszedł ten temat przy 
okazji opiniowania przez naszą Komisję projektu budżetu na 2016 rok. Wiadomo, że 
przy okazji różne tematy wychodzą. Ja bym bardzo prosiła, żeby też był pan 
Prezydent i może ktoś z WPG jeszcze. 
 

Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska ds. polityki 
gospodarczej     
Nie ma żadnego problemu.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Na pewno nie w pierwszym tygodniu, gdzie jest 6 stycznia, ale myślę, że w 
kolejnym byśmy zrobili. A drugie z uchwałami byśmy zrobili 25 stycznia. Natomiast 
z rzeczy, które chciałbym państwu przedstawić jako pomysł na przyszły rok naszej 
pracy to już jestem po wstępnych rozmowach na temat wyjazdu studyjnego Komisji 
do Łodzi w temacie Budżetu Obywatelskiego. To jeszcze do rozpatrzenia.   
 

Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To może z Komisją Zrównoważonego Rozwoju połączyć. Tam jest parę ciekawych 
tematów do omówienia.  
 

Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Widziałem, że się dużo pojawiło ciekawych propozycji od państwa jak mieliśmy 
ostatnio posiedzenie budżetowe, więc mam nadzieję, że się teraz one znajdą swój 
opis w propozycjach tematów. Chciałbym wyznaczyć, żeby propozycje tematów 
były wysłane do 10 stycznia.  
 

Nie było więcej wolnych wniosków, spraw wniesionych oraz korespondencji w 
związku z tym Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 
 

Koniec -  godz.17:00. 
Przewodniczący 

Komisji Strategii i Budżetu RMG 
 
 

Piotr Borawski 
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Joanna Świeczkowska 


